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Tijdens de regeling van werkzaamheden van 13 maart 2014 heeft de Kamer besloten u een 
kabinetsreactie te verzoeken op het artikel 'Commerciële voedsellaboratoria zien paardenvlees over het 
hoofd' , te ontvangen voorafgaand aan het debat dat over dit zelfde onderwerp is aangevraagd. Het 
stenogram van het gedeelte van de regeling van werkzaamheden waarin dit onderwerp is besproken, is 
inmiddels aan u doorgeleid.

In aanvulling op het gestelde in het stenogram hebben onderstaande fractie(s) enkele vragen gesteld 
c.q. opmerkingen gemaakt. Ik verzoek u in uw brief ook deze vragen/opmerkingen tijdig voorafgaand 
aan het plenaire debat te beantwoorden.

Vragen van de leden van de ChristenUnie-fractie
• Wie houdt toezicht op commerciële voedsellaboratoria, hoe vaak worden er controles 

uitgevoerd, zijn deze controles aangekondigd en wordt elk laboratorium gecontroleerd of 
worden er steekproeven uitgevoerd? 

• De directeur van Rikilt geeft aan dat de situatie bij commerciële laboratoria ‘rommelig is en 
soms onverantwoord’, herkent u zich in dit beeld? Zo ja, is dat een reden voor haar om actie te 
ondernemen? 

• Klopt het dat de geaccrediteerde laboratoria die controleren op voedselveiligheid niet allemaal 
geaccrediteerd zijn voor onderzoek naar paardenvlees en bent u het met ons eens dat deze 
laboratoria een accreditatie nodig hebben om te bepalen of een product paardenvlees bevat? 

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Economische Zaken,

M.C.T.M. Franke


